

# 元朗東莞同鄉會熊定嘉幼稚園

## 《代購假期活動冊》

請各家長注意，代辦服務為方便家長，家長按需要而購買，純屬自願。

敬啟者：

為鼓勵學生在假期中能多加學習，故本校建議揀選由教育出版社出版的「親子樂假期活動冊」(一套3冊)，讓家長訂購。

詳情如下：

- (一) 套裝內容：一本聖誕節、一本新年及一本復活節假期活動冊
- (二) 套裝價錢：原價\$84，現特價\$75

注意事項：

1. 由於教育局宣佈暫停面授課堂至12月6日，故此家長可於到校領取功課時，於當天簽妥以下回條，如需代購，請於當天連同費用交回班主任。
2. 活動冊內容是中英文對照。
3. 活動冊將分別於假期前夕派發。
4. 活動冊不能分拆訂購。

此致

貴家長台鑒

校長 陳港慶 啟

二零二零年十一月二十三日

.....✂請沿線剪下.....

NO: 2011056A

回條

## 《代購假期活動冊》

敬覆者：

本人為 班別：\_\_\_\_\_ 姓名：\_\_\_\_\_的家長，已知悉《代購假期作業》的目的及安排。

本人  需要委託學校代購一套活動冊(一本聖誕節、一本新年及一本復活節假期活動冊)，並繳交港幣\$75元正。

不需要委託學校代購活動冊。

家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_

請在適當的  內加上✓

二零二零年\_\_\_\_月\_\_\_\_日

# Yuen Long Tung Koon District Association Hung Ting Ka Kindergarten

## 《 Purchasing Parent-Child Holiday Activity Book 》

Parents are reminded that the service is for the convenience of parents only, and the purchase by parents is purely voluntary.

Dear Parents

In order to encourage students to learn more during the holidays, our school recommends choosing the "Parent-Child Holiday Activity Book" (a set of 3 books) published by Education Publishing House for parents to order.

Details are as follows:

- (1) Package contents: a Christmas, a New Year and an Easter holiday activity book
- (2) Set price: original price is \$84, now special price is \$75

Precautions:

1. As the Education Bureau announced the suspension of face-to-face classes is until December 6, parents can sign the reply slip on the day when they arrive at the school to collect the homework material package together with the fee.
2. The content of the activity book is in both Chinese and English.
3. The activity booklet will be distributed on the eve of the holiday.
4. The activity book cannot be ordered separately.

Sincerely

Principal *Chan Kong Hing*

November 23, 2020

..... Please cut along the line.....

NO: 2011056A

### Reply slip

#### " Purchasing Parent-Child Holiday Activity Book "

I, the parent of Class: \_\_\_\_\_ Name: \_\_\_\_\_ know the purpose and arrangement of purchasing the "Parent-Child Holiday Activity Book" .

I  Entrust the school to purchase a set of activity books (one Christmas, one New Year and one Easter holiday activity book), and pay HK\$75 .

I  Don't intend the school to purchase activity book for me.

Parent/Guardian Signature : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_

Please ✓ in the appropriate